

# Programat® CS4

## Sinterofen-Zubehör

Das ideale Zubehör für Ihren Programat CS4



### Programat Sintertisch

627987

Der Sintertisch ermöglicht eine einfache Bestückung des Programat CS4 und wird für optimale Kristallisations-, Glasur- und Sinterergebnisse zwingend benötigt. Die speziell abgestimmte Geometrie des Tisches sorgt für eine homogene Wärmeverteilung.



### Sinterofen Temperaturkontrollset MTH (1500 °C) (Nachfüllpackung)

627398

10 Sinterringe zur Überprüfung der genauen Sinteremperatur des Programat CS4.



### Sinterofen Temperaturkontrollset UTH (880 °C) (Nachfüllpackung)

688632

10 Sinterringe zur Überprüfung der genauen Kristallisations-temperatur des Programat CS4.



### Sinterofen Temperaturkontrollset Starter-Kit

627380

Das Temperaturkontrollset Starter-Kit umfasst alle notwendigen Komponenten, die zur Überprüfung und Kalibration der Sinteremperatur im Programat CS4 erforderlich sind.



### Sintertischgabel

627988

Mit der Sintertischgabel kann die Sinterkammer bestückt werden. Die Form ist genau dem Programat Sintertisch angepasst.



Ivoclar Vivadent AG  
Bendererstrasse 2  
FL-9494 Schaan  
Liechtenstein  
Tel. +423 235 35 35  
Fax +423 235 33 60  
[www.ivoclarvivadent.com](http://www.ivoclarvivadent.com)

**ivoclar**  
**vivadent**  
passion vision innovation

# Programat® CS4

## Sinter Furnace Accessories

The ideal accessories for your Programat CS4



### Programat sinter tray

627987

The sinter tray permits easy loading of the Programat CS4 and is imperative for optimum crystallization, glazing and sintering results. The special geometry of the tray ensures homogeneous heat distribution.



### Sinter Furnace Temperature Checking Set MTH (1500 °C) (Refill Package)

627398

10 sinter rings to check the exact sintering temperature of the Programat CS4.



### Sinter Furnace Temperature Checking Set Starter Kit

627380

The Temperature Checking Set Starter Kit comprises all the components necessary to check and calibrate the sinter temperature of the Programat CS4.



### Sinter Furnace Temperature Checking Set UTH (880 °C) (Refill Package)

688632

10 sinter rings to check the exact crystallization temperature of the Programat CS4.



### Sinter tray fork

627988

The sinter tray fork is used to place the sinter tray inside the sintering chamber. Its shape has been precisely adjusted to fit the Programat sinter tray.



Descriptions and data constitute no warranty of attributes. Printed in Austria © Ivoclar Vivadent AG, Schaan/Liechtenstein 688625/2016-12-22/en-de

Ivoclar Vivadent AG  
Bendererstrasse 2  
FL-9494 Schaan  
Liechtenstein  
Tel. +423 235 35 35  
Fax +423 235 33 60  
www.ivoclarvivadent.com

ivoclar  
vivadent®  
passion vision innovation